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Svar på interpellation 2004:30 av Lennart Rohdin (fp) om 
införande av betyg på vårdinrättningar 

 
Lennart Rohdin har i en interpellation frågat mig: 

A, Anser Du att det bör finnas ett offentligt system för kvalitetsredovisning av 
olika vårdinrättningar i Stockholms län landsting? 
 
B, Kommer du att verka för att ett sådant system införs i Stockholms län 
landsting?  
 
C, Vilket tidsschema gäller i så fall för ett sådant införande? 
 
Som svar vill jag anföra följande: 
 
Fråga A, Ja 
 
Fråga B, Ja 
 
Fråga C, Jag tycker att det är viktigt att arbetet med kvalitetsredovisning av 
vården fortskrider. Ett första steg i den riktningen har redan tagits, då vi på senast 
Ägarutskottet uppdrog åt landstingsstyrelsens förvaltning att göra en 
sammanfattande kartläggning av enheternas pågående arbete med redovisning av 
verksamheten utifrån övergripande kvalitetsmått. Resultatet från den 
kartläggningen kommer naturligtvis att bli offentlig.  
 
Jag vill dock också understryka att ett offentligt system för kvalitetsredovisningen 
av vården bör ske på nationell nivå, eller ännu hellre omfatta hela EU. Det finns 
redan ett flertal olika nationella kvalitetsregister med en stor mängd data 
insamlade. Hittills har dock dessa vara slutna. Jag instämmer med interpellanten 
att dessa bör vara öppna och Stockholms läns landsting är beredd att verka för 
att så sker.  
 
Därmed anser jag interpellationen besvarad. 
 
 
 
 
Anders Lönnberg 
 


